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УКРАЇНА 
Барська міська  рада Вінницької області  

 
П Р О Т О К О Л           

                                                                           
15 сесія                                                        7 скликання                                               22.08.2016р. 
 
Початок сесії - 15 год. 10  хв. 
Закінчення пленарного засідання - 19 год. 55 хв. 
Місце проведення: зала засідань Будинку рад. 
Всього  депутатів  ради –  26  осіб  та міський голова. 
Присутні на сесії: –  21 депутат та міський голова, а саме : Вознюк В.В., Гуменюк І.В.,  Досій С.В.,    
Залевський Ю.Є.,  Каліберда С.С.,  Кальман О.В., Любарський В.К., Мельник Ю.О.,  Михальчишина Т.Р.,   
Нікітін С.С.,   Павлюк І.Ф.,Петрина М.І., Подуфалов В.М., Пужаліна Г.В., Скорич С.О., Сторожук В.В. , 
Теплов  А.А., Титаренко І.А., Трачук В.О., Хоменко В.В., Цимбал О.В., Цицюрський А.А.   
Відсутні депутати: Бородкін С.О., Маковецький С.Г., Мандрика Т.Ц., Мельник А.А., Мельник Г.А.    
Запрошені: начальники відділів апарату міської ради, представники засобів масової інформації, 
начальники комунальних підприємств.  
Присутні: начальники відділів апарату міської ради, представники засобів масової інформації, 
начальники  комунальних   підприємств та закладів.  
Головуючий на сесії: міський голова Цицюрський А.А.    
 
Головуючий згідно регламенту роботи Барської міської ради відкрив пленарне засідання 15 сесії 
Барської міської ради 7 скликання.  
 
Звучить Гімн України.   
 
Головуючий  запропонував обрати секретаря 15 сесії міської ради 7 скликання,  запитав щодо 
персоналій . 
Депутат Кальман О.В. запропонував обрати секретарем сесії Мельника Ю.О. 
Голосували: за – «22», проти-«0», утрималось-«0».  
ВИРІШИЛИ: Обрати секретарем пленарного засідання 15 сесії Барської міської ради 7 скликання 
депутата Мельника Юрія Олександровича.  
 
Головуючий  відмітив, що лічильна комісія Барської міської ради 7 скликання на постійній основі у 
складі : Любарського В.К.,  Скорича С.О.  вже зайняла свої робочі місця.   
 
Головуючий запропонував згідно регламенту роботи Барської міської ради працювати дві години  без  
перерви, запитав щодо інших пропозицій. 
Голосували: за – «22», проти-«0», утрималось-«0».  
ВИРІШИЛИ: Пленарне засідання 15 сесії Барської міської ради 7 скликання провести в межах 2 годин 
без перерви.  
 
Головуючий повідомив, що Порядок денний розданий кожному депутату, запропонував взяти його за 
основу. 
Голосували: за – «22», проти-«0», утрималось-«0».  
ВИРІШИЛИ: Порядок денний прийняти за основу. 
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Головуючий запропонував вносити зміни та доповнення до прийнятого за основу порядку денного.  
 
Головуючий запропонував включити до порядку денного питання «Про здійснення заходів щодо 
профілактики та боротьби зі сказом тварин».  
Голосували: за – «22», проти-«0», утрималось-«0».  
ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного питання «Про здійснення заходів щодо профілактики та 
боротьби зі сказом тварин».  
 
Головуючий зачитав лист ФОП Маніти О.І. щодо надання дозволу на виступ з питання наповнення 
бюджету міста, запропонував надати заявнику слово для виступу при розгляді питання «Різне», виступ  
до 5 хвилин.   
Голосували: за – «22», проти-«0», утрималось-«0».  
ВИРІШИЛИ: Надати  ФОП Маніті О.І. слово для виступу з питання наповнення бюджету міста при 
розгляді питання «Різне», виступ  до 5 хвилин.   
 
Головуючий повідомив , що на сесії присутні представники Барського УВП УТОС,  запропонував 
першим розглянути звернення Барського УВП УТОС щодо надання ордеру на житло – однокімнатну  
квартиру №15 по вул.М.Залізняка, 3, яка визнана згідно рішення суду  відумерлою , Подолян Зінаїді 
Арсенівні,   працівниці Барського УВП УТОС , інваліду 1-ї групи по зору.   
Голосували: за – «22», проти-«0», утрималось-«0».  
ВИРІШИЛИ: Першим розглянути звернення Барського УВП УТОС щодо надання ордеру на житло – 
однокімнатну  квартиру №15 по вул.М.Залізняка, 3, яка визнана згідно рішення суду  відумерлою , 
Подолян Зінаїді Арсенівні,   працівниці Барського УВП УТОС , інваліду 1-ї групи по зору. 
 
Головуючий запропонував затвердити порядок денний в цілому.  
Голосували: за – «22», проти-«0», утрималось-«0».  
ВИРІШИЛИ:  Затвердити порядок денний із запропонованими змінами :   
1) Про розгляд звернення Барського УВП УТОС щодо надання ордеру на житло – однокімнатну  

квартиру №15 по вул.М.Залізняка, 3, яка визнана згідно рішення суду  відумерлою , Подолян Зінаїді 
Арсенівні,   працівниці Барського УВП УТОС , інваліду 1-ї групи по зору. 

2) Про розгляд депутатських запитів. 
3) Про внесення змін до рішення 3 сесії Барської міської ради 7 скликання від 04.12.2015 р.  «Про 

міський бюджет на 2016 рік». 
4) Про внесення змін до Програми загальнокультурного розвитку міста на 2016 рік. 
5) Про затвердження звіту про виконання доходів та видатків за 1 півріччя 2016 року по Барській 

міській раді. 
6) Розгляд заяв та звернень громадян, підприємств, установ та організацій. 
7) Про здійснення заходів щодо профілактики та боротьби зі сказом тварин. 
8) Різне. 

 
Розгляд питань порядку денного: 
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Перелік розглянутих питань, прийнятих рішень, результати поіменного голосування 

1.  (5.18) СЛУХАЛИ:  звернення Барського УВП УТОС щодо надання ордеру на житло – однокімнатну  
квартиру №15 по вул.М.Залізняка, 3, яка визнана згідно рішення суду  відумерлою , Подолян 
Зінаїді Арсенівні,   працівниці Барського УВП УТОС , інваліду 1-ї групи по зору, яка стоїть 
першою в загальній черзі   на отримання житла на підприємстві.   
Голосували: за – «22», проти-«0», утрималось-«0».  
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ВИРІШИЛИ:  Видати ордер загального зразка на жиле приміщення -  квартиру під номером 
15, що розташована в місті Бар Вінницької області по вулиці М.Залізняка в будинку під 
номером 3 , загальною площею 30,23 м2, житловою площею 16,02 м2, на ім’я інваліда І групи 
по зору – Подолян Зінаїди Арсенівни, 1956  р.н., склад сім’ї – 1 чол. 
 

2.  (1.) Про розгляд депутатських запитів. 
2.1.  (1.1.)  СЛУХАЛИ:  депутатський запит депутата міської ради Петрини М.І. стосовно звернення 

жителів вулиці І.Франка щодо прокладання твердого покриття дороги і одностороннього 
тротуару та облаштування зливової каналізації. 
Голосували: за – «22», проти-«0», утрималось-«0».  
ВИРІШИЛИ:   
1) КП «БАР-БЛАГОУСТРІЙ» облаштувати водовідвідні канави по вулицях І.Франка (вздовж 

огорожі підприємства УТОС) та Матросова з подальшим профілюванням вулиць. 
2)  Надати дозвіл КП «БАР-БЛАГОУСТРІЙ» на виготовлення проектно – кошторисної 

документації на капітальний ремонт  зливової каналізації по вул. Врублевського  від 
перехрестя з вул.Григоровичів-Барських до зливової каналізації по вул. М.Кривоноса в 
м.Бар Вінницької області . 

2.2.  (1.2.)  СЛУХАЛИ:  депутатське звернення депутата міської ради Теплова А.А. щодо ремонту 
дорожнього покриття по вул.. Кооперативній.   
Голосували: за – «22», проти-«0», утрималось-«0».  
ВИРІШИЛИ:  Надати дозвіл КП «БАР-БЛАГОУСТРІЙ» на виготовлення проектно – 
кошторисної документації на капітальний ремонт  зливової каналізації по вул. Кооперативній 
від перехрестя з вул. Шпаковича до існуючого водостоку по вул. Кооперативній в м.Бар 
Вінницької області . 
 

2.3.  (1.3.)  СЛУХАЛИ:  депутатське звернення депутата міської ради Мандрики Т.Ц. щодо 
незадовільного стану дорожнього покриття по вулицях Машинобудівників та  Вишневій.   
Голосували: за – «22», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:   
1) Включити вулиці Машинобудівників та  Вишневу в перелік доріг,  які потребують 
першочергового ремонту в 2017 році.  
2) Надати дозвіл КП «БАР-БЛАГОУСТРІЙ» на виготовлення проектно – кошторисної 
документації на капітальний ремонт зливової каналізації по вулицях  Вишневій та 
Машинобудівників в м.Бар Вінницької області. 
 

2.4.  (1.4.)  СЛУХАЛИ:  Депутат Пужаліна Г.В. повідомила про своє депутатське звернення щодо 
незадовільного стану дорожнього покриття по вулицях Шевченка та Заводській, зауважила , 
що дане питання не винесено на профільну комісію .  
Секретар ради, депутат Подуфалов В.М. зачитав відповідь КП «БАР-БЛАГОУСТРІЙ»     на 
звернення депутата Пужаліної Г.В. від 01.08.2016р. , де вказано, що вул.. Шевченка включена 
до переліку дорік , що підлягають поточному ремонту в 2016р. , вулицю Заводську 
пропонується включити до переліку доріг, що потребують першочергового ремонту в 2017р.  
СЛУХАЛИ: Депутат Кальман О.В. надав усний запит, щоб на наступну  сесію 
проінформували : Чому 29 липня укладені договори по ремонту доріг в м.Бар? На яку суму? 
Чи була сума коштів для оплати?  
Подуфалов В.М. надав роз’яснення, що згідно ст.7.4.2 Регламенту Барської міської ради 
запит в усній формі вноситься депутатом перед затвердженням порядку денного.  
 

  Питання постійної комісії з питань соціально - економічного розвитку, бюджету, 
фінансів, цін та інвестицій інформує голова комісії Гуменюк І.В. 
 
Зайшов депутат Бородкін С.О.  
Присутні на сесії: –  22 депутати та міський голова, а саме : Бородкін С.О., Вознюк В.В., 
Гуменюк І.В.,  Досій С.В.,    Залевський Ю.Є.,  Каліберда С.С.,  Кальман О.В., 
Любарський В.К.,   Мельник Ю.О.,    Михальчишина Т.Р.,   Нікітін С.С.,   Павлюк І.Ф., 
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Петрина М.І., Подуфалов В.М., Пужаліна Г.В., Скорич С.О., Сторожук В.В. , Теплов  А.А., 
Титаренко І.А., Трачук В.О., Хоменко В.В., Цимбал О.В., Цицюрський А.А.   
Відсутні депутати: Маковецький С.Г.,   Мандрика Т.Ц.,   Мельник А.А., Мельник Г.А.    
 

3.1.  (2.1.)  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 3 сесії 7  скликання від 04.12.2015р. «Про міський 
бюджет на 2016 рік».  
Депутат Кальман О.В. про те, що частина  питань не обговорювалась на профільних комісіях, 
запропонував за ці питання не голосувати , особливо з питань святкувань до Дня міста, 
проведення наукової конференції, ремонту приміщення міської ради .  
Головуючий надав роз’яснення з питань, що озвучені депутатом Кальманом О.В. , 
повідомив, що міська рада є співорганізаторами наукової конференції , і всі ці питання 
обговорювались на бюджетній комісії. Запропонував усім депутатам долучатись до роботи в 
робочій комісії з підготовки святкувань до Дня міста.  
Депутат Пужаліна Г.В. запитала про склад комісії з підготовки святкувань до Дня міста.  
Головуючий озвучив частково (по пам’яті) склад робочої комісії.  
Депутат Сторожук В.В. повідомив, що здивований розподілом бюджетних коштів, потрібно 
більше коштів виділяти на медичні препарати, на допомогу людям. А виділення коштів на 
муніципальну варту – це взагалі «безкорисливі витрати на незрозумілі речі». На його думку, 
виділення 300 тис.грн на Барський КВУВКГ «Барводоканал» незрозуміло для нього, потрібно 
працювати на користь людям, а не для своїх власних інтересів.  
Депутат Титаренко І.А., голова комісії  з питань  освіти, охорони здоров’я, культури, спорту, 
туризму, соціального захисту населення  та  міжнародних  відносин, зауважила ,  що 
Сторожук В.В. не був ні на одному засіданні  комісії , для того щоб щось розуміти , потрібно 
буди присутнім на засіданнях. 
Депутат Сторожук В.В. про те, що обов’язково буде на наступних засіданнях. 
Депутат Любарський В.К. запитав : Скільки часу працює муніципальна варта? Які результати 
роботи?  
Начальник КЗ «Муніципальна варта » Воробйов С.С. доповів , що за 2 місяці відвідано 250 
володінь, складено 46 приписів, 6 протоколів, проводились рейди в торгових точках в нічний 
час, накладено штрафів на порушників на суму 6800 грн., за наслідками приписів покращився 
благоустрій міста. Ліквідовуються сміттєзвалища, проводиться інша робота, часом і за участю 
депутатів.  
Любарський В.К. про те, що бачить роботу закладу, запитав: Хто затверджував штат 
закладу?   
Воробйов С.С. відповів, що штат затверджений міським головою. Любарський В.К. запитав : 
Скільки часу потрібно, щоб заклад вийшов на самоокупність ?   
Головуючий про те, що про самоокупність не йде мова, перед муніципальною вартою стоїть 
інше завдання.  
Воробйов С.С. повідомив, що 28 підприємців уклали договори про вивіз ТПВ, частина з них  
заплатили штрафи у немалих сумах.   
Депутат Кальман О.В. про те, що при створені закладу йшла мова про, що приймається 
тільки керівник закладу, інші працівники вже працюють. Запропонував зняти з розгляду 
питання про виділення 20 тис.грн.  на заробітну плату   працівників муніципальної варти .  
Головуючий запропонував дане питання голосувати по пунктах .  
 
СЛУХАЛИ: п.1 проекту рішення.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.2, 1)  проекту рішення.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.2, 2)  проекту рішення.  
ВИСТУПИЛИ:  
Депутат Трачук В.О. про те, що потрібно вчепити ринви , щоб робити фасад.  
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Головуючий повідомив , що ринви будуть через 2 дні.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «10» ( Бородкін С.О., Вознюк В.В., Залевський Ю.Є.,  Каліберда С.С.,  
Подуфалов В.М., Скорич С.О., Теплов  А.А., Титаренко І.А., Хоменко В.В., Цицюрський А.А. )  , 
проти-«10» (   Гуменюк І.В.,  Кальман О.В., Любарський В.К.,    Мельник Ю.О.,    
Михальчишина Т.Р.,   Нікітін С.С.,   Павлюк І.Ф.,   Пужаліна Г.В.,Трачук В.О., Цимбал О.В.), 
проти-«0»,   утримались-«3» ( Досій С.В., Петрина М.І.,  Сторожук В.В. ). Рішення не 
прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.2, 3)  проекту рішення.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.2, 4.1)  проекту рішення.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.2, 4.2)  проекту рішення.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «18» ( Бородкін С.О., Вознюк В.В., Гуменюк І.В.,    Досій С.В.,    
Залевський Ю.Є.,  Каліберда С.С.,  Любарський В.К.,   Мельник Ю.О.,  Михальчишина Т.Р., 
Павлюк І.Ф.,   Петрина М.І.,  Подуфалов В.М., Скорич С.О., Теплов  А.А., Титаренко І.А., 
Хоменко В.В., Цимбал О.В., Цицюрський А.А. ) , проти-«0»,  утримались-«5» ( Кальман О.В.,   
Нікітін С.С.,   Пужаліна Г.В.,   Сторожук В.В.,  Трачук В.О.). Рішення прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.2, 5)  проекту рішення.  
Депутат Любарський В.К. попросив ознайомити з програмою та витратами на святкування до 
Дня міста. 
Керуючий справами виконкому Логінова Л.Г. ознайомила присутніх з проектом програми 
святкування Дня міста. 
Головуючий озвучив суму коштів,  яку пропонуються виділити для святкування Дня міста.  
Депутат Петрина М.І. запитав: Чи буде виконуватись гімн міста Бар на святкуванні?  
Головуючий повідомив, що буде.   
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.2, 6.1)  проекту рішення.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «16» ( Бородкін С.О., Вознюк В.В.,  Гуменюк І.В.,    Залевський Ю.Є.,  
Каліберда С.С.,  Любарський В.К.,   Мельник Ю.О.,  Михальчишина Т.Р., Павлюк І.Ф.,   
Петрина М.І.,  Подуфалов В.М., Скорич С.О., Теплов  А.А., Титаренко І.А., Хоменко В.В., 
Цицюрський А.А. ), проти-«0»,  утрималось-«7»(Досій С.В.,Кальман О.В.,Нікітін С.С., Пужаліна 
Г.В., Сторожук В.В.,  Трачук В.О., Цимбал О.В.). Рішення прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.2, 6.2)  проекту рішення.  
ВИСТУПИЛИ:  
Депутат Кальман О.В. запропонував кошти , що планувалисть на ремонт фасаду міської 
ради, виділити на харчування дітей в школах. 
Депутат Вознюк В.В. про те, що фасад міста не може залишатись в такому вигляді.  
Депутат Титаренко І.А. запропонувала створити комісію з перевірки якості харчування дітей в 
школах. 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.3 проекту рішення.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.4 проекту рішення.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.5, 1)  проекту рішення.  
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ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.5, 2)  проекту рішення.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
 
СЛУХАЛИ: п.6  проекту рішення.  
ВИСТУПИЛИ:  
Депутат Кальман О.В.  запитав: Чи на підписані вже договори  на виконання робіт , кошти на 
виконання яких  пропонуються перенести на поточний місяць.  
Головний бухгалтер Гаджалова М.Ф. повідомила , що кошти для того й переносять на 
поточний місяць , щоб укласти договори.  
Депутат Кальман О.В. : Чи  було рішення виконкому и розпорядження міського голови щодо 
перерахування коштів на ремонт доріг.  
Головуючий відповів , що ні рішення виконкому , ні розпорядження міського голови немає. 
Казначейство працює згідно чинного законодавства , тому порушень немає.  
Гаджалова М.Ф. про те, що зараз дозволяється підписувати договір на виділені кошти , в 
договорі лише прописується , що кошти будуть виділені додатково.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «18» ( Бородкін С.О., Вознюк В.В., Гуменюк І.В.,  Досій С.В., Залевський 
Ю.Є.,  Каліберда С.С.,  Любарський В.К.,   Мельник Ю.О.,  Михальчишина Т.Р., Павлюк І.Ф.,   
Подуфалов В.М., Пужаліна Г.В.,Скорич С.О., Теплов  А.А., Титаренко І.А., Хоменко В.В., 
Цимбал О.В., Цицюрський А.А. ) , проти-«0»,  утрималось-«5»  (  Кальман О.В.,   Нікітін С.С.,   
Петрина М.І.,   Сторожук В.В.,  Трачук В.О.). Рішення прийнято. 
 
Депутат Михальчишина Т.Р. запропонувала , кошти  заплановані на ремонт фасаду будівлі 
міської ради, направити на харчування дітей.  
Депутат Любарський В.К. запропонував міському голові звернутись до виконавця робіт з 
ремонту фасаду з вимогою : виконувати  договір, укладений ще при 5-й каденції , де було 
сказано , що він повинен робити за свої кошти ремонт фасаду і утримувати будівлю міської 
ради.  
Головуючий повідомив, що це питання до депутатів тієї каденції , запропонував бажаючим 
депутатам зустрітися з виконавцем робіт 25 серпня.   
Гаджалова М.Ф.   надала роз’яснення, що дійсно  згідно договору ремонт міської ради 
коштував 260 тис.грн. , але міська рада не заплатила тоді нічого, ремонт проведений 
благодійно.  
Депутат Кальман О.В. запропонував   проголосувати за пропозицію Михайльчишиної Т.Р.  
Депутат  Хоменко В.В. висловив нерозуміння з приводу того,  що на комісії це питання було 
погоджено, а зараз депутат Кальман О.В. пропонує зовсім неумісні речі.  
Гуменюк І. В.  надала роз’яснення, що 20 тис.грн. на харчування дітей  виділено на початок 
вересня , а решта буде виділено на вересневій сесії.  
Депутат Михальчишина Т.Р. зняла свою пропозицію.  
 
ВИРІШИЛИ: 
п.1. Збільшити доходи  загального фонду міського бюджету за рахунок додаткових 

надходжень, які склалися станом на 01.08.2016 року в сумі 671 000 грн. по наступних 
кодах:  
-14040000 «Акцизний податок з реалізації суб’єктами господарювання роздрібної торгівлі 

підакцизних товарів» в сумі 203 494 грн.; 
-18050400 «Єдиний податок з фізичних осіб» в сумі 164 179 грн.; 
-18010600 «Орендна плата з юридичних осіб» в сумі 108 145 грн.; 
-18010900 «Орендна плата з фізичних осіб» в сумі 73 197 грн.; 
-18010700 «Земельний податок з фізичних осіб» в сумі 58 140 грн.; 
-18010100 «Податок на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки, сплачений 

юридичними особами, які є власниками об’єктів житлової нерухомості» в сумі 13 429 грн.; 
-22012500 «Плата за надання інших адміністративних послуг» в сумі 20 000 грн.; 
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-22090400 «Державне мито, пов’язане з видачею та оформленням закордонних паспортів 
(посвідок) та паспортів громадян України» в сумі 16 000 грн.; 

-21010300 «Частина чистого прибутку (доходу) комунальних унітарних підприємств та їх 
об’єднань, що вилучається до відповідного місцевого бюджету» в сумі 6 164 грн.; 

-21081500 «Адміністративні штрафи та штрафні санкції за порушення законодавства у 
сфері виробництва та обігу алкогольних напоїв та тютюнових виробів» в сумі 6 800 грн.; 

-21081100 «Адміністративні штрафи та інші санкції» в сумі 1 452 грн.  
п.2. Збільшити видатки загального фонду за рахунок додаткових надходжень станом на 

01.08.2016 року: 
1) по КФК 100203 «Благоустрій міст, сіл, селищ» КЕКВ 2610 «Субсидії та поточні 

трансферти підприємствам (установам, організаціям)» в сумі 97 000 грн. : на поточний 
ремонт містка по вул. Героїв Майдану  57 000 грн., на ямковий ремонт вулиць міста 
40 000 грн.; 

2) по КФК 010116 «Органи місцевого самоврядування» КЕКВ 2240 «Оплата послуг 
(крім комунальних)» в сумі 40 000 грн. на поточний ремонт фасаду приміщення 
(вхід);   по  п. 2, 2) рішення не прийнято . 

3) по КФК 070101 «Дошкільні заклади освіти» : 
КЕКВ 2240 «Оплата послуг (крім комунальних)» в сумі 120 000 грн. на поточний ремонт 

даху ДНЗ №3; 
КЕКВ 2210 «Предмети, матеріали, обладнання та інвентар» в сумі 100 000 грн. для 

придбання вікон для ДНЗ міста; 
4) по КФК 250404 «Інші видатки»: 

4.1)КЕКВ 2240 «Оплата послуг (крім комунальних)» в сумі 19 000 грн. на проплату 
аудиторського висновку по «Бартеплокомуненерго»; 

4.2)КЕКВ 2610 «Субсидії та поточні трансферти підприємствам (установам, 
організаціям)» в сумі 20 000 грн. для  КЗ  БМР «Муніципальна варта». 

5) по КФК 110502 «Інші культурно-освітні заклади та заходи»: 
КЕКВ 2240 «Оплата послуг (крім комунальних)» в сумі 40 000 грн.; 
КЕКВ 2210 «Предмети, матеріали, обладнання та інвентар» в сумі  20 000 грн. 

6) по КФК 250380  «Інші субвенції»  
6.1)КЕКВ 2620 «Поточні трансферти органам державного управління  інших рівнів» в 

сумі 20000грн. Барському гуманітарно-педагогічному коледжу ім.М.Грушевського на 
проведення  Міжнародної науково – практичної  конференції «Барська земля Поділля: 
європейська спадщина та перспективи сталого розвитку».,  

6.2) КЕКВ 2620 - 20000грн. на харчування дітей ЗОШ міста. 
 

п.3. Перенести видатки загального фонду  по  КФК 010116 «Органи місцевого 
самоврядування»:  
-З  КЕКВ  2272  « Оплата водопостачання та водовідведення »  на  КЕКВ 2210  «Предмети, 

матеріали, обладнання та інвентар »  в сумі 10 000 грн. ; 
     - По КЕКВ 2240 « Оплата послуг(крім комунальних)» : 

- з грудня 2016 року в сумі 10 500 грн. на серпень 2016 року; 
- з листопада 2016 року в сумі 10 500 грн. на серпень 2016 року; 
- з жовтня 2016 року в сумі 10 500 грн. на серпень 2016 року; 

-З КЕКВ 2800 « Інші поточні видатки »  в сумі 40 000 грн.  на  КЕКВ 2240 « Оплата 
послуг(крім комунальних)», на ремонт внутрішнього та зовнішнього водостоку. 

-З КЕКВ 2800 «Інші поточні видатки» в сумі 2000 грн. на КЕКВ 2282 «Окремі заходи по 
реалізації державних(регіональних) програм , не віднесених до заходів розвитку». 

 
п.4. Збільшити видатки спеціального фонду за рахунок коштів переданих з загального 

фонду до фонду розвитку в сумі 175 000 грн.: 
- по КФК 180409 «Внески органів влади Автономної Республіки Крим та органів місцевого 

самоврядування у статутні фонди суб’єктів підприємницької діяльності» КЕКВ 3210 
«Капітальні трансферти підприємствам (установам, організаціям)» в сумі 120 000 грн. на 
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придбання канало-промивочної машини  Барському КВУВГК «БАРВОДОКАНАЛ» -100000 
грн., на придбання  біотуалетів  КП «Бар-благоустрій» - 20000 грн. 

- по КФК 150101 «Капітальні вкладення» КЕКВ 3210 «Капітальні трансферти 
підприємствам (установам, організаціям)» в сумі 55 000 грн. спів фінансування по 
проекту «Будівництво каналізаційної мережі по вул. Монастирська  - Маяковського». 

 
п.5.  Збільшити видатки спеціального фонду за рахунок коштів вільного залишку, який 

склався на 01.01.2016р. 
1) по КФК 180409 «Внески органів влади Автономної Республіки Крим та органів місцевого 

самоврядування у статутні фонди суб’єктів підприємницької діяльності» КЕКВ 3110 
«Придбання обладнання і предметів довгострокового користування» в сумі 10 000 грн. 
КЗ «Редакція газети «Барчани».  

-2)по КФК 010116 «Органи місцевого самоврядування»  КЕКВ 2240 «Оплата послуг (крім 
комунальних)» в сумі 22 000 грн. на поточний ремонт фасаду (входу) будівлі Барської 
міської ради  . 

 
п.6. Перенести видатки спеціального фонду  по  КФК 150101 «Капітальні вкладення» КЕКВ 

3210 «Капітальні трансферти підприємствам (установам, організаціям)»: з жовтня місяця - 
207 920 грн., з листопада місяця – 194 280 грн., з грудня місяця – 139 794 грн. на серпень 
місяць  в сумі  541 994 грн.  

 
  Оголошено перерву на 15 хв.  

 
3.2.  (2.2.)  СЛУХАЛИ: Про звільнення від плати за харчування дітей в дошкільних навчальних закладах 

міста. 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:  Звільнити:  
1) Шліпунову Олену Анатоліївну  від плати за харчування доньки Шліпунової Вікторії 

Андріївни в ДНЗ № 8 на 100%, дитину учасника антитерористичної операції на сході країни  
з 26.07.2016р.; 

2) Матвієнко Тетяну Володимирівну від плати за харчування сина Матвієнка Артема 
Павловича в ДНЗ № 2 на 100%, дитину учасника антитерористичної операції на сході 
країни  з 25.07.2016р.; 

3) Сафонову Наталію Сергіївну від плати за харчування сина Сафонова Івана Анатолійовича 
в ДНЗ № 1 на 100%, дитину учасника антитерористичної операції на сході країни  з 
28.07.2016р.; 

4) Стадній Тетяну Миколаївну  від плати за харчування сина Стаднія Владислава 
Олександровича  в ДНЗ №3 на 50 % як багатодітну сім’ю;  

5) Бутову Марину Миколаївну від плати за харчування сина Бутова Владислава Вікторовича 
в ДНЗ №3 на 100% як малозабезпечену сім’ю по 30.09.2016р. ;  

6) Швай Людмилі Степанівні від плати за харчування доньки Швай Ангеліни Святославівни в 
ДНЗ №2 на 100% як малозабезпечену сім’ю по 31.10.2016р. ;  

7) Шрубковську Катерину Василівну від плати за харчування доньки Шрубковської Марії 
Володимирівни в  ДНЗ №3 на 100% як малозабезпечену сім’ю  по  30.09.2016р. ;  

8) Вергелес Марію Іванівну   від плати за харчування доньки Вергелес Анни  Ігорівни в ДНЗ 
№1 на 100% як малозабезпечену сім’ю з 11.07.2016р. (з моменту подачі довідки про 
отримання матеріальної допомоги як малозабезпечена сім’я) по 31.12.2016р. 
 

3.3.  (2.3.)  СЛУХАЛИ: Про виплату допомоги на поховання. 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: Надати матеріальну допомогу: 
1) Ярошенко Радмілі Михайлівні  на поховання чоловіка Ярошенка Олександра 

Миколайовича в розмірі 500 грн. , який на день смерті ніде не працював. 
2) Марковському Сергію Івановичу  на поховання сина Марковського Андрія Сергійовича в 
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розмірі 500 грн. , який на день смерті ніде не працював. 
 

3.4.  (2.4.)  СЛУХАЛИ: Про розгляд звернень громадян щодо надання матеріальної допомоги: 
 
Пропозиція депутата Любарського В.К. : Надати Яценковській О.Т. матеріальну допомогу в 
розмірі 1000 грн. замість 500 грн. , так як вона важко хвора.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: Надати Яценковській О.Т.  матеріальну допомогу в розмірі 1000 грн. замість 500 
грн., в зв’язку з важкою хворобою.  
  
Головуючий ставить на голосування питання щодо надання матеріальної допомоги 
громадянам в цілому.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: 
1) Надати матеріальну допомогу: 

1.1) Гребенюку Ігорю Петровичу   – на лікування сина Гребенюка Андрія Ігоровича                
- в сумі 1000 грн.; 

1.2) Горбатюк Тамарі Дмитрівні – на лікування сина Горбатюка Олександра Анатолійовича       
– в сумі 500 грн.; 

1.3) Раченко Наталії Андріївни – на лікування доньки Раченко Анни Сергіївни            – в 
сумі 500 грн.;   

1.4) Чорногало Ірині Павлівні  – на лікування доньки Чорногало Світлани Сергіївни - в сумі 
500 грн.;   

1.5) Бойко Інні Олегівні – на лікування матері Іщенко Світлани Володимирівни- в сумі 500 
грн.; 

1.6) Яценковській    Ользі    Теофанівні, інваліду 1 групи    –      на лікування  
- в сумі 1000 грн. ; 

1.7) Цимбалюку Володимиру Володимировичу  -  на лікування - в сумі 2000 грн.;   
1.8) Каляфіцькому Павлу Томашовичу – на лікування - в сумі 200  грн.; 
1.9) Гальчуку Юрію Вікторовичу  – на лікування        - в сумі 500 грн.; 
1.10) Труханському Олександру Григоровичу  – на лікування - в сумі 1000 грн.; 
1.11) Криворучко Наталії Омелянівні – на лікування  - в сумі 2000 грн.  

Фінансово-економічному відділу здійснити виплати згідно даного рішення.    
 

2)Відмовити Семеновій Олені Павлівні  у наданні допомоги на лікування сина Семенова 
Тараса Павловича, оскільки заявниця жителька іншої територіальної громади.  

 
3.5.  (2.5.)  СЛУХАЛИ: звернення організацій, установ, підприємств щодо виділення коштів. 

 
Пропозиція депутата Вознюка В.В. : звернення  КУ «Барська центральна районна лікарня» 
щодо виділення коштів в сумі 26400 грн. на придбання дозатора шприцевого ЮСП-100 у 
реанімаційне відділення розглянути за результатами виконання бюджету за 9 місяців . 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: Звернення  КУ «Барська центральна районна лікарня» щодо виділення коштів в 
сумі 26400 грн. на придбання дозатора шприцевого ЮСП-100 у реанімаційне відділення 
розглянути за результатами виконання бюджету за 9 місяців. 
  
Головуючий ставить на голосування питання про звернення організацій, установ, 
підприємств щодо виділення коштів в цілому. 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «22» ( Бородкін С.О., Вознюк В.В., Гуменюк І.В.,  Досій С.В., Залевський 
Ю.Є.,  Каліберда С.С.,  Кальман О.В.,   Любарський В.К.,   Мельник Ю.О.,  Михальчишина Т.Р., 
Нікітін С.С.,   Павлюк І.Ф.,   Петрина М.І.,  Подуфалов В.М., Пужаліна Г.В.,Скорич С.О., Теплов  
А.А., Титаренко І.А., Трачук В.О., Хоменко В.В., Цимбал О.В., Цицюрський А.А. ) , проти-«0»,  
утримались-«1» (Сторожук В.В. ). Рішення прийнято. 
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1) КЗ «МАНІЦИПАЛЬНА ВАРТА» - в сумі 116205 грн.  на виплату заробітної плати (з 

урахуванням нарахувань)  на 2016 рік  та 19320 грн. на придбання зимового та літнього 
форменого одягу для працівників закладу 
ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 8 місяців . 

 
2) Барського КВУВКГ «БАРВОДОКАНАЛ» та КП «БАР-БЛАГОУСТРІЙ» - в сумі 300 000 грн.  

на придбання гідродинамічної промивальної машини високого тиску для Барського 
КВУВКГ «БАРВОДОКАНАЛ».  

      ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 9 місяців . 
 
3) КЗ «Барський міський центр соціально-психологічної реабілітації дітей та молоді з 

функціональними обмеженнями «Еверест» - в сумі 10500  грн. на  оплату одноразового 
гарячого харчування дітей і молоді денного перебування та виділення додаткових коштів 
на фінансування закладу  .   

        ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 8 місяців . 
 
4) ДНЗ №1  – на ремонт та  утеплення фасаду, на заміну вікон  в кількості 7 шт.  – 40000 грн., 

придбання меблів – 15680 грн., проектора та екрана зі штативом – 15680 грн. , мотокоси – 
2000грн.   

      ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 8-9 місяців . 
 
5) ДНЗ №2  – на заміну вікон, ремонт даху  погреба , придбання протипожежного інвентарю .  
      ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 8-9 місяців . 
 
6) ДНЗ №3  – на заміну вікон в кількості 15 шт., придбання розкладушок – 30 шт.,  меблів, 

ремонту господарських будівель, облаштування дитячих майданчиків.  
      ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 8-9 місяців . 
 
7) ДНЗ №7  – на заміну вікон в кількості 7 шт., побудови паркану – 10 000 грн., встановлення   

воріт – 50000 грн. , придбання лінолеуму – 400 грн., столів письмових – 1800 грн.,  стільців 
– 4000 грн.   

      ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 8-9 місяців . 
 
8) ДНЗ №8  – на облаштування доріжки декоративною плиткою  площею 790 кв.м .  
      ВИРІШИЛИ: Запланувати видатки в 2017р.  
 
9) ДНЗ №8  – на заміну вікон  в кількості 181 шт., 110 батарей, придбання 5 столиків, 

облаштування 2 майданчиків . 
      ВИРІШИЛИ: Запланувати видатки в 2017р. 
 
10) Загально-освітньої школи І-ІІІ ступеню №4 – на облаштування шкільного подвір’я біля 

порогу, а саме: придбання 62 кв.м бруківки.    
      ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 8-9 місяців . 
 
11) НВК «Загально-освітня школа І-ІІІ ступеню №2- гімназія»  - на придбання 90 ліжок  для 

ГПД перших класів (вартість одного ліжка 1850 грн.). 
      ВИРІШИЛИ: 
     1)розглянути за результатами виконання бюджету за 8-9 місяців щодо 30 ліжок. 
     2) Запланувати видатки в 2017р. щодо 60 ліжок. 
 
12) НВК «Загально-освітня школа І-ІІІ ступеню №2- гімназія»  - на реконструкцію доріжок від 

тротуару по  вул. Героїв Майдану до входу в корпус школи  або провести реконструкцію 
доріжок одночасно з реконструкцією тротуару по вул. Героїв Майдану . 
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      ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 8-9 місяців . 
 
13)  Батьківський комітет та класний керівник 5-А класу ЗОШ І-ІІІ ст.№1 - на придбання 

комплекту парт для класу.  
ВИРІШИЛИ: відмовити , в зв’язку з обмеженим бюджетним фінансуванням. 
 

14)       ВИРІШИЛИ: КУ «Барська центральна районна лікарня »:- в сумі 7400 грн. на 
придбання меблів для ремонту кабінету трансфузіології; 

      ВИРІШИЛИ: відмовити , в зв’язку з обмеженим бюджетним фінансуванням. 
 
15) КУ «Барська центральна районна лікарня »:- в сумі 12000 грн. на придбання двох візків 

для перевезення хворих зі знімальними носилками  для хірургічного відділення ; 
       ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 8-9 місяців . 
 
16) КУ «Барська центральна районна лікарня »:- в сумі 26400 грн. на придбання дозатора 

шприцевого ЮСП-100 у реанімаційне відділення; 
       ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 9 місяців . 

 
17) КУ «Барський районний медичний центр первинної медико-санітарної допомоги» -  

65 000 грн. для забезпечення ліками хворих  на гіпертонічну хворобу;   
        ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 9 місяців . 
  
18) Барське ВП Жмеринського ВП ГУНП у Вінницькій області  щодо фінансування заходів з 

поліпшення профілактики та попередження вчинення правопорушень та злочинів на 
території міста , а саме : на придбання запчастин для автотранспорту, канцелярських 
товарів, оргтехніки.  

      ВИРІШИЛИ: відмовити , в зв’язку з обмеженим бюджетним фінансуванням. 
 
19) ГО «Союз Чорнобиль» щодо фінансування у сфері медичного обслуговування для 

отримання ліків чорнобильцям.    
     ВИРІШИЛИ: розглянути за результатами виконання бюджету за 9 місяців . 
 
 

3.6.  (2.6.)  СЛУХАЛИ: Про надання громадянам одноразової адресної матеріальної допомоги як 
компенсацію по сплаті земельного податку за 2016 рік . 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:  
1.Надати одноразову адресну матеріальну допомогу як компенсацію по сплаті земельного 
податку за 2016 рік громадянам  згідно додатку №1 .                                                                                                 
2.ФЕВ провести обов’язкові утримання з даної матеріальної допомоги згідно чинного 
законодавства .  
 

3.7.  (2.7.)  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 12 сесії 7 скликання від 14.07.2016р. «Про внесення 
змін до рішення 3 сесії 7  скликання від 04.12.2015р. «Про міський бюджет на 2016 рік».  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:  Внести зміни до рішення 12 сесії 7 скликання від 14.07.2016р. «Про внесення 
змін до рішення 3 сесії 7  скликання від 04.12.2015р. «Про міський бюджет на 2016 рік»,  а 
саме в п.4.3 слова «- 100 000 грн. на будівництво тротуару по вул. Чернишевського на ділянці 
від перехрестя з вул. Європейською до перехрестя з вул. Дорошенка з правого боку від 
дороги в м.Бар Вінницької області;» замінити словами  «- 100 000 грн. на капітальний ремонт 
тротуару по вул. Чернишевського на ділянці від перехрестя з вул. Європейською до 
перехрестя з вул. Дорошенка з правого боку від дороги в м.Бар Вінницької області;». 
 

4.  (3.)  СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту про виконання доходів та видатків за  1 півріччя 2016 року  
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по Барській міській раді.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23», проти-«0», утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:  ЗАТВЕРДИТИ : 
- виконання місцевого бюджету за 2 квартал 2016 року по доходах в сумі  12332523,69 грн.,  у 

тому числі доходи загального фонду міського бюджету в сумі  11425836,79 грн., та доходи  
спеціального фонду міського бюджету в сумі 906686,9 грн.; 

- виконання міського бюджету за 2 квартал 2016 року по видатках у сумі   9286634,81 грн.,          
у тому числі видатки загального фонду міського бюджету – у сумі  8116019,01 грн., та 
видатки спеціального фонду міського бюджету у сумі 1170615,80 грн. 

 
5.  (4.)  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми загальнокультурного розвитку міста на 2016 рік.  

Депутат Петрина М.І. запитав: Що за програма? Вперше про таку чую. Як культурний 
розвиток стосується міста?  
Головний бухгалтер Гаджалова М.Ф. надала роз’яснила , що програма затверджена ще при 
затвердженні міського  бюджету  на 2016 рік. Зараз її потрібно доповнити стосовно заходів 
святкування Дня міста.   
ГОЛОСУВАЛИ: за – «19» ( Бородкін С.О., Вознюк В.В., Гуменюк І.В.,  Досій С.В., Залевський 
Ю.Є.,  Каліберда С.С.,  Кальман О.В.,   Любарський В.К.,   Мельник Ю.О.,  Михальчишина Т.Р., 
Павлюк І.Ф.,   Подуфалов В.М., Пужаліна Г.В.,Скорич С.О., Теплов  А.А., Титаренко І.А., 
Хоменко В.В., Цимбал О.В., Цицюрський А.А. ), проти-«0»,  утримались-«4» (Нікітін С.С.,   
Петрина М.І.,  Сторожук В.В.,  Трачук В.О.). Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:  Внести зміни до Програми загальнокультурного розвитку міста на 2016 рік, а 
саме доповнити пунктами 9-41 згідно додатку. 
 

  Головуючий пропонує повторно проголосувати питання  щодо внесення змін до 
міського бюджету, а саме виділення 40 тис.грн. на на поточний ремонт фасаду 
приміщення (вхід) міської ради. 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «10» ( Бородкін С.О., Вознюк В.В., Залевський Ю.Є.,  Каліберда С.С.,  
Подуфалов В.М., Скорич С.О., Теплов  А.А., Титаренко І.А., Хоменко В.В., Цицюрський А.А. )  , 
проти-«10» (   Гуменюк І.В.,  Кальман О.В., Любарський В.К.,   Мельник Ю.О.,  Михальчишина 
Т.Р.,   Нікітін С.С.,   Павлюк І.Ф.,   Пужаліна Г.В.,Трачук В.О., Цимбал О.В.), утрималось-«3» ( 
Досій С.В., Петрина М.І.,  Сторожук В.В. ). Рішення не прийнято. 

 
  Питання постійної  комісії з питань регулювання земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища інформує заступник голови комісії 
Залевський Ю.Є. 
 

6.1.  (5.1.)  СЛУХАЛИ: заяви громадян та клопотання юридичних осіб  про затвердження технічних 
документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 
натурі (на місцевості) для оформлення права власності (постійного користування, на умовах 
оренди, земельного сервітуту).  
ВИРІШИЛИ:  
1). Затвердити технічну документацію із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості) для оформлення права власності (постійного 
користування, на умовах оренди, земельного сервітуту) площею ---  га, кадастровий номер ---
,  в м. Бар по вул. ---.  
2). Передати (надати) земельні ділянки безоплатно у власність (на умовах постійного 
користування, оренди, земельного сервітуту) за рахунок земель житлової та громадської 
забудови міста. 
3). Рекомендувати оформити право власності (користування на умовах оренди, земельного 
сервітуту, постійного користування) на земельні ділянки в територіальному органі Державної 
реєстраційної служби. 
 
в приватну власність для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 
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будівель і споруд: 
1). Котлуш Марії Фоедосіївні – площею 0,0800 га, кадастровий номер–

0520210100:03:042:0015, по вул. Л.Ратушної, 4 ; 
2). Хапко Ользі Олександрівні -  площею 0,0669 га, кадастровий номер–

0520210100:01:024:0032, по вул. Лесі Українки, 10 ; 
3). Котлушу  Анатолію Івановичу – площею 0,1234 га, кадастровий номер–

0520210100:01:132:0045, по вул. Героїв Майдану, 41 «а», кв.2 для відновлення меж 
земельної ділянки ; 

4). Кобилю Анатолію Павловичу  -  площею 0,0388 га, кадастровий номер–
0520210100:01:036:0036, по вул. Першотравневій, 16; 
ВИРІШИЛИ: Враховуючи договір купівлі – продажу,-  
Затвердити технічну документацію із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельної ділянки в натурі (на місцевості) площею 0,0388 га, кадастровий номер–
0520210100:01:036:0036, по вул. Першотравневій, 16 в м. Бар для будівництва жилого 
будинку, господарських будівель і споруд, якою на момент продажу користувалась 
Підкуйко Тетяна Дмитрівна . Передати гр. Кобилю Анатолію Павловичу  безкоштовно у  
власність дану земельну ділянку за рахунок земель житлової та громадської забудови 
міста. 

ГОЛОСУВАЛИ питання 6.1.1 – 6.1.4: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0».  
 

в приватну власність для індивідуального гаражного будівництва: 
5). Ковальчуку Валентину Адамовичу – площею 0,0028 га, кадастровий номер–

0520210100:01:036:0035, по вул. Героїв Майдану, 19 А, гараж 1; 
6). Іванову Олександру Борисовичу - площею 0,0022 га, кадастровий номер–

0520210100:01:022:0198, по вул. М.Кривоноса, 60, гараж 111; 
7). Публічуку Володимиру Леонідовичу - площею 0,0025 га, кадастровий номер–

0520210100:01:022:0197, по вул. М.Кривоноса, 60, ряд Д,  гараж 2; 
ГОЛОСУВАЛИ питання 6.1.5 – 6.1.7: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0».  

 
в користування на умовах земельного сервітуту : 
8). Ніколаєвій Олені Анатоліївні  – площею 0,0028 га, кадастровий номер–

0520210100:01:057:0134, по вул. Каштановій, 11 м.Бар для будівництва та обслуговування 
будівель торгівлі  терміном на 10 років  з платою за користування земельною ділянкою на 
умовах оренди  в розмірі  12 % від нормативної грошової оцінки земельної ділянки  ; 

9). ФОП Мельнику Денису Миколайовичу  – площею 0,0025 га, кадастровий номер–_______, 
на перехресті вулиці Святого Миколая та площі Пам’яті, поряд с з існуючою ТС  в м.Бар 
для провадження комерційної діяльності  терміном на 3 роки  з платою за користування 
земельною ділянкою на умовах оренди  в розмірі  12 % від нормативної грошової оцінки 
земельної ділянки  . 

ГОЛОСУВАЛИ питання 6.1.8 – 6.1.9: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0».  
 

6.2.  (5.2.)  СЛУХАЛИ: заяви громадян та клопотання юридичних осіб щодо розробки технічних 
документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 
натурі (на місцевості)  /  виділення земельних ділянок .  
ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл на виготовлення технічних документацій  із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) для оформлення 
права власності  (користування на умовах оренди, земельного сервітуту, постійного 
користування): 
 
в приватну власність для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 
будівель і споруд: 
1). Красій Людмилі Іванівні - орієнтовною площею 0,0600 га по вул. Пушкінській, 34; 
2). Настуняк Надії Дмитрівні, Настуняк Альоні Валеріївні, Федоровій Віті Валеріївні - 

орієнтовною площею 0,0200 га по Заводська, 21, кв.2 . 
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ГОЛОСУВАЛИ питання 6.2.1 – 6.2.2: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0».  
 

в приватну власність для індивідуального гаражного будівництва: 
3). Пасічник-Шпортій Юлії Василівні -  площею 0,0024 га по вул. М.Кривоноса , 60, ряд В, 

гараж 24; 
4). Трофімчуку Вадиму Івановичу -  площею 0,0024 га по вул. М.Кривоноса , 60, ряд В, гараж 

22; 
5). Мельнику Михайлу Васильовичу - площею 0,0030 га по вул. М.Кривоноса , 60, гараж 80; 
     ГОЛОСУВАЛИ питання 6.2.3 – 6.2.5: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0».  

 
в постійне користування : 
6). ТОВ «УКРАЇНА» -  площею 0,1500 га на площі Пам’яті, 13 для розміщення і експлуатації 

будівель і споруд для відновлення меж земельної ділянки; 
ВИСТУПИЛИ:  
Начальник відділу АБЗВ Греськів В.Б. запропонував питання зняти з розгляду, 
направлені листи у Державне управління кадастрової служби Вінницької області та у 
Барське відділення геокадастру з запитом: Чи маємо право надати ТОВ «Україна» 
земельну ділянку в постійне користування? Після отриманої відповіді питання винести на 
чергову сесію.  
Начальник відділу держгеокадастру у Барському районі Рощук В.В. повідомив, що ТОВ 
«Україна» має державний акт на постійне користування землею, який виданий до 
прийняття Земельного кодексу в 2002 році, та є чинним,  адже його ніхто не скасовував і 
добровільно ніхто не відмовлявся.  
Греськів В.Б. про те, що право на постійне користування землею мають підприємства , 
установи та організації, що належать до державної і комунальної форми власності, дане 
товариство  належить до приватної форми власності.     
Рощук В.В. погодився , що згідно діючого Земельного кодексу 2002 року, що лише 
підприємства , установи та організації, що належать до державної і комунальної форми 
власності, мають право на постійне користування землею. . Згідно п.6 Перехідних 
положень Земельного кодексу України: «Громадяни та юридичні особи, які мають у 
постійному користуванні земельні ділянки, але за цим Кодексом не можуть мати їх на 
такому праві, повинні до 1 січня 2008 року переоформити у встановленому порядку право 
власності або право оренди на них». 
Цей пункт визнаний Конституційним судом неконституційним , тобто всі акти , які були 
прийняті до прийняття Земельного кодексу  є чинні.  
Головуючий повідомив , що є три пропозиції : 1) пропозиція профільної комісії – 
оформити в постійне користування , 2- зняти на до вивчення,   3 – відмовити , враховуючи 
рішення 12 сесії. 
 
Головуючий ставить на голосування першу пропозицію – пропозицію профільної комісії, а 
саме щодо надання дозволу ТОВ «УКРАЇНА» на виготовлення технічної документацій  із 
землеустрою щодо відновлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 
оформлення права постійного користування земельною ділянкою площею 0,1500 га на 
площі Пам’яті, 13 в м.Бар для розміщення і експлуатації будівель і споруд.   
ГОЛОСУВАЛИ: за – «16» (Гуменюк І.В.,  Досій С.В., Залевський Ю.Є.,  Кальман О.В.,   
Любарський В.К., Мельник Ю.О.,  Михальчишина Т.Р.,   Нікітін С.С.,   Павлюк І.Ф.,   
Петрина М.І.,  Пужаліна Г.В., Сторожук В.В., Титаренко І.А., Трачук В.О., Хоменко В.В., 
Цимбал О.В.,), проти-«0»,  утримались-«7» (Бородкін С.О., Вознюк В.В., Каліберда С.С.,     
Подуфалов В.М., Скорич С.О., Теплов  А.А.,  Цицюрський А.А.). Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:  
1) Надати дозвіл на виготовлення технічної документацій  із землеустрою щодо 
відновлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права 
постійного користування.   
2) Скасувати рішення 12 сесії Барської міської ради 7 скликання від 14.07.2016р.  «Про 
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дозвіл на виготовлення технічної документації із землеустрою ТОВ «УКРАЇНА»  для 
оформлення права користування земельною ділянкою на умовах оренди .   
 

6.3.  (5.3.)  СЛУХАЛИ: заяви громадян щодо виділення земельних ділянок (розробки технічних 
документацій із землеустрою):  
ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл ----  на виготовлення  технічної  документації  із  землеустрою  
щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права 
користування земельною ділянкою орієнтовною площею ----га по  ----в м.Бар : 
для сінокосіння   на умовах оренди 
1). Олійник  Людмилі Михайлівні – площею 0,0200 га по вул. Цукрового заводу, біля 

р.Горпинка ; 
2). Чураєвій Мирославі Михайлівні – площею 0,0150 га по вул. Цукрового заводу, біля 

р.Горпинка; 
3). Татаріновій Альоні Миколаївні - площею 0,0150 га по вул. Цукрового заводу, біля 

р.Горпинка; 
ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл Олійник  Л.М., Чураєвій М.М., Татаріновій А.М. на 
виготовлення  технічної  документації  із  землеустрою  щодо встановлення меж 
земельної ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права користування на умовах 
оренди даними земельними ділянками в м.Бар 
 

4). Огородніку Аркадію Олексійовичу – площею 0,0300 га біля р.Горпинка  ;  
      ВИРІШИЛИ:  відмовити , даною земельною ділянкою користується Юзвенко . 
 
ГОЛОСУВАЛИ питання 6.3.1 – 6.2.4: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0».  
 

6.4.  (5.4.)  СЛУХАЛИ: заяви громадян щодо виділення земельних ділянок (розробки технічних 
документацій із землеустрою):  
1). Помилуйку Володимиру Васильовичу  – площею 0,0030 га по вул. Гагаріна, 2 Є   для  

будівництва та обслуговування будівель торгівлі (будівництва прибудови до існуючої 
капітальної будівлі); 
Запитання з залу: За рахунок чого дається земля ? Для чого?  
Начальник відділу АБЗВ Греськів В.Б. повідомив, що збудоване приміщення під дитяче 
кафе, зробити там опалення неможливо, так як є висновок газової служби щодо заборони 
розміщення опалювальних пристроїв у цьому приміщенні, має бути окрема котельня.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «20» (Бородкін С.О., Вознюк В.В., Гуменюк І.В.,  Залевський Ю.Є.,   
Каліберда С.С.,    Кальман О.В.,   Любарський В.К.,    Мельник Ю.О.,  Михальчишина Т.Р.,   
Павлюк І.Ф.,   Подуфалов В.М.,   Пужаліна Г.В.,  Скорич С.О., Сторожук В.В., Теплов  А.А.,  
Титаренко І.А., Трачук В.О.,    Хоменко В.В.,    Цимбал О.В., Цицюрський А.А.),    проти-«3»   
(Досій С.В.,   Нікітін С.С.,   Петрина М.І. ),  утримались-«0». Рішення прийнято. 

      ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл Помилуйку Володимиру Васильовичу  на виготовлення 
проекту із землеустрою щодо відведення земельної ділянки для оформлення права 
користування земельною ділянкою на умовах земельного сервітуту, орієнтовною площею 
0,0030 га по вул. Гагаріна, 2 Є в м.Бар,  для  провадження комерційної діяльності 
(будівництва прибудови  до капітальної будівлі) за рахунок земель житлової та 
громадської забудови.   

 
2). Гарник Наталії Анатоліївні – площею 0,0036 га по вул. Героїв Майдану, 26/2   для  

реконструкції магазину «СМАК» з добудовою в оренду ; 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «21» (Бородкін С.О., Вознюк В.В., Гуменюк І.В.,  Досій С.В.,   
Залевський Ю.Є.,   Каліберда С.С.,    Кальман О.В.,   Любарський В.К.,    Мельник Ю.О.,  
Михальчишина Т.Р.,   Нікітін С.С.,   Петрина М.І., Подуфалов В.М.,   Пужаліна Г.В.,     
Скорич С.О., Сторожук В.В., Теплов  А.А.,  Титаренко І.А., Хоменко В.В.,    Цимбал О.В., 
Цицюрський А.А.),    проти-«0» ,  утримались-«2»  (   Павлюк І.Ф.,   Трачук В.О.)    . 
Рішення прийнято. 



 16 

     ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл Гарник Н.А.  на виготовлення проекту із землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для оформлення права користування земельною ділянкою 
на умовах земельного сервітуту, орієнтовною площею 0,0036 га по вул. Героїв 
Майдану,26/2 в м.Бар,  для  провадження комерційної діяльності (здійснення прибудови 
літнього майданчика до магазину «СМАК») за рахунок земель житлової та громадської 
забудови.   

 
3). Нідзельській Наталії Миколаївні  –  на території міста Бар для ведення особистого 

селянського господарства; 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 

     ВИРІШИЛИ:  Відмовити,  враховуючи те, що згідно діючого Генерального плану міста, 
вільні земельні ділянки з таким цільовим призначенням відсутні. 

 
4). Гейні Андрію  Володимировичу  – площею 0,0077 га по вул. Сагайдачного, 3 А  для 

ведення особистого селянського господарства; 
Залевський Ю.Є. про те, що заявник віддає рівнозначну за площею ділянку на користь 
громади для розширення вулиці, а просить виділити йому земельну ділянку площею 
0,0077 га з іншого боку його земельної ділянки , що нікому не заважає.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 

      ВИРІШИЛИ:  надати дозвіл на виготовлення технічної документації із землеустрою  - в 
оренду . 

 
5). Іродюку Федору Андрійовичу  – площею 0,0450 га по вул. Визволителів, 34  для ведення 

особистого селянського господарства; 
Греськів В.Б. про те, що земельна ділянка огороджена, заявник нею користується , на 
екологічний стан впливу немає , річка там не  тече.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 

      ВИРІШИЛИ:  надати дозвіл на виготовлення технічної документації із землеустрою  - у 
власність. 

 
6). Карасевичу Володимиру Валерійовичу – площею 0,0030 га по вул. Є.Новолинника, 31 для 

ведення особистого селянського господарства; 
     ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
     ВИРІШИЛИ:  надати дозвіл на виготовлення технічної документації із землеустрою  - у 

власність. 
 

6.5.  (5.5.)  СЛУХАЛИ:  
1)заяву Заторської Інни Іванівні щодо виділення земельної ділянко площею 0,0064 га по вул. 

Героїв Майдану, 14а в м.Бар  для  реконструкції магазину «Ажур» з добудовою в оренду ; 
2) звернення жителів будинку №12 по вул..Героїв Майдану  з проханням завадити 

будівництву громадської вбиральні по вул..Героїв Майдану, 14а. 
   Греськів В.Б. повідомив, що призначення земельної ділянки комерційне , заявник 

пропонує облаштувати територію скверу, прилеглу до магазину , надала ескізну 
пропозицію.    

   ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
   ВИРІШИЛИ:  
1)Надати дозвіл Заторській Інні Іванівні на виготовлення проекту із землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки для оформлення права користування на умовах земельного 
сервітуту, орієнтовною площею 0,0048 га по вул. Героїв Майдану,14а, для провадження 
комерційної діяльності (будівництва прибудови до існуючого магазину «Ажур») за рахунок 
земель житлової та громадської забудови. 

2) Рекомендувати Заторській І.І. облаштувати територію  скверу, прилеглу до магазину, 
згідно наданої ескізної пропозиції, що додається.  
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6.6.  (5.6.)  СЛУХАЛИ: заяву Теперчука  О. В.  щодо перенесення паркану  на 2,5 м по вул. М.Леонтовича, 
13 в м.Бар , в зв’язку з незручністю використання земельної ділянки. 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:  
1)  Надати дозвіл Теперчуку  Олександру  Валентиновичу  на збільшення площі земельної 

ділянки шляхом перенесення паркану на 2,5 м по вул. М.Леонтовича, 13 в м.Бар . 
2)Надати дозвіл Теперчуку  Олександру  Валентиновичу  на виготовлення  технічної  

документації  із  землеустрою  щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) для оформлення права власності на земельну ділянку орієнтовною площею  
0,0030 га по вул.М.Леонтовича  в м.Бар  для будівництва і обслуговування житлового 
будинку, господарських будівель і споруд за рахунок земель житлової та громадської 
забудови. 

 
6.7.  (5.7.)  СЛУХАЛИ: Заяви громадян про виділення земельних ділянок для будівництва 

житлових будинків та гаражів:  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:  
1.Включити в списки щодо виділення земельних ділянок наступних громадян: 
для будівництва житлового будинку  
1). Дацькову Людмилу Юхимівну – під №1060   
2). Кльоца Олександра Леонтійовича - під № 1061; 

 
для будівництва житлового будинку в пільгову чергу 
3). Вишневського Андрія Анатолійовича - під № 329 (АТО) (з 18.04.2016р.); 
4). Мельницького Віталія Анатолійовича  - під № 358 (АТО); 
5). Романюка Андрія Сергійовича - під № 359 (АТО); 
6). Радзієвського Валерія Володимировича  - під №360 (АТО). 
 
для будівництва гаража 
7). Бевза Федора Володимировича  - під № 616 (АТО). 
8). Бортніка Романа Юрійовича - під № 617 (АТО); 
9). Мазура Сергія Анатолійовича – під №618 (АТО); 
10). Кадельчука Вячеслава Олександровича – під №619 (АТО); 
11). Кадельчука Олександра Костянтиновича – під №620 (АТО); 
12). Барченка Юрія Миколайовича під №621 (АТО). 
 

6.8.  (5.8.)  СЛУХАЛИ: звернення  ПАТ «Концерн Хлібпром» про продовження терміну дії договору 
оренди земельної ділянки площею 1,4160 по вул. Каштановій , 24  для промислового 
використання . 
Запитання з залу: Чому земельну ділянку надають під 3% , а не під 12%. 
Греськів В.Б. про те, що згідно положення земля для виробничої діяльності надається в 
оренду під 3%.  
Головуючий озвучує 2 пропозиції:  1) пропозиція профільної комісії – поновити договір зі 
ставкою орендної  плати за користування земельною ділянкою в розмірі 3 % від нормативної 
грошової оцінки земельної ділянки, 2) поновити договір зі ставкою орендної  плати за 
користування земельною ділянкою в розмірі 12 % від нормативної грошової оцінки земельної 
ділянки. 
 
Про поновлення договору з ПАТ «Концерн Хлібпром»  зі ставкою орендної  плати за 
користування даною земельною ділянкою в розмірі 3 % від нормативної грошової 
оцінки земельної ділянки. 
ГОЛОСУВАЛИ: за– «10» (Бородкін С.О., Вознюк В.В., Досій С.В., Каліберда С.С.,    
Подуфалов В.М.,   Сторожук В.В., Теплов  А.А.,  Хоменко В.В.,    Цимбал О.В., Цицюрський 
А.А.),    проти-«5»( Любарський В.К.,    Нікітін С.С.,   Павлюк І.Ф.,   Петрина М.І.,   Титаренко 
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І.А.,) ,  утримались-«8»  (Гуменюк І.В.,  Залевський Ю.Є., Кальман О.В.,   Мельник Ю.О.,  
Михальчишина Т.Р.,   Пужаліна Г.В.,   Скорич С.О., Трачук В.О.)    . Рішення не прийнято. 
 
Про поновлення договору з ПАТ «Концерн Хлібпром»  зі ставкою орендної  плати за 
користування даною земельною ділянкою в розмірі 12 % від нормативної грошової 
оцінки земельної ділянки. 
ГОЛОСУВАЛИ: за– «14» (   Гуменюк І.В.,  Залевський Ю.Є., Кальман О.В.,   Любарський В.К., 
Мельник Ю.О.,  Михальчишина Т.Р.,   Нікітін С.С.,   Павлюк І.Ф.,   Петрина М.І.,   Пужаліна 
Г.В.,   Скорич С.О., Титаренко І.А.,    Трачук В.О.,   Цимбал О.В.,),    проти-«3»( Каліберда 
С.С.,    Теплов  А.А.,  Цицюрський А.А.) ,  утримались-«6»  (Бородкін С.О., Вознюк В.В., Досій 
С.В., Подуфалов В.М.,   Сторожук В.В.,   Хоменко В.В.,    )    . Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: Поновити договір оренди земельної ділянки площею 1,4160 га по вул. 
Каштановій, 24 в м.Бар для промислового використання між Барською міською радою    та   
ПАТ «Концерн Хлібпром»  на 3 роки зі ставкою орендної  плати за користування земельною 
ділянкою в розмірі 12 % від нормативної грошової оцінки земельної ділянки. 
 

6.9.  (5.9.)  СЛУХАЛИ: заяву Мельник О.М.  щодо розірвання договору про встановлення особистого 
сервітуту  на земельну ділянку площею 0,0558 га по вул. В.Комарова, 23 для провадження 
комерційної діяльності. 
Депутат Петрина М.І. запропонував слова «в попередній стан» замінити словами «в 
належний стан». 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «22» (Бородкін С.О., Вознюк В.В., Гуменюк І.В.,  Досій С.В.,   Залевський 
Ю.Є.,   Каліберда С.С.,    Кальман О.В.,   Любарський В.К.,    Мельник Ю.О.,  Михальчишина 
Т.Р.,   Павлюк І.Ф., Петрина М.І., Подуфалов В.М.,   Пужаліна Г.В.,     Скорич С.О., Сторожук 
В.В., Теплов  А.А.,  Титаренко І.А., Трачук В.О., Хоменко В.В.,    Цимбал О.В., Цицюрський 
А.А.),    проти-«0» ,  утримались-«1»  ( Нікітін С.С. )    . Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:  
1)Розірвати договір  про встановлення особистого сервітуту  на земельну ділянку площею 
0,0558 га по вул. В.Комарова, 23 для провадження комерційної діяльності між Барською 
міською радою  та Мельник Оксаною Михайлівною. 
2) Мельник Оксані Михайлівні  в місячний термін звільнити земельну ділянку, привести в 
належний стан. 
 

6.10.  (5.10.)  СЛУХАЛИ: заяву Мельник О.М.  про продовження терміну дії договору оренди земельної 
ділянки площею 0,0569 по вул. В.Комарова, 23  для комерційної діяльності . 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «22» (Бородкін С.О., Вознюк В.В., Гуменюк І.В.,  Досій С.В.,   Залевський 
Ю.Є.,   Каліберда С.С.,    Кальман О.В.,   Любарський В.К.,    Мельник Ю.О.,  Михальчишина 
Т.Р.,   Павлюк І.Ф., Петрина М.І., Подуфалов В.М.,   Пужаліна Г.В.,     Скорич С.О., Сторожук 
В.В., Теплов  А.А.,  Титаренко І.А., Трачук В.О., Хоменко В.В.,    Цимбал О.В., Цицюрський 
А.А.),    проти-«0» ,  утримались-«1»  ( Нікітін С.С. )    . Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: Поновити договір оренди земельної ділянки площею 0,0569 га по вул. 
В.Комарова, 23 в м.Бар для комерційної діяльності (обслуговування капітальної забудови)  
між Барською міською радою    та   Мельник Оксаною Михайлівною   на 10 років зі ставкою 
орендної  плати за користування земельною ділянкою в розмірі  12 % від нормативної 
грошової оцінки земельної ділянки. 
 

6.11.  (5.11.)  СЛУХАЛИ: звернення Колективного підприємства побутового обслуговування населення 
«МРІЯ»,  Кузьменко Людмили Володимирівни,  Губи Григорія Мефодійовича, Мкртчяна 
Арсена Рубеновича, Мкртчяна Рафаеля Рубеновича, Мкртчян Зварт Седраківни, Шаповала 
Володимира Вікторовича,  співвласників будівлі по вул..Соборній 13, про скасування рішення 
66 сесії Барської міської ради 6 скликання від 19.10.2015р. «Про надання дозволу на внесення 
змін до технічної документації із землеустрою на земельну ділянку по вул..Соборна 13 в 
м.Бар».  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято.  
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ВИРІШИЛИ: Скасувати рішення 66 сесії Барської міської ради 6 скликання від 19.10.2015р. 
«Про надання дозволу на внесення змін до технічної документації із землеустрою на 
земельну ділянку по вул..Соборна 13 в м.Бар».  
 

6.12.  (5.12.)  СЛУХАЛИ: звернення Кузьменко Л.В. про дозвіл  на виготовлення  технічної  документації  із  
землеустрою  щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 
оформлення права оренди на земельну ділянку орієнтовною площею  0,0009 га по вул. 
Соборній, 13 в м.Бар  для обслуговування частини нежитлового приміщення ( входу по 
підвалу)  за рахунок земель житлової та громадської забудови. 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл  Кузьменко Людмилі Володимирівні   на виготовлення  технічної  
документації  із  землеустрою  щодо встановлення меж земельної ділянки в натурі (на 
місцевості) для оформлення права оренди  на земельну ділянку орієнтовною площею  0,0009 
га по вул. Соборній, 13  в м.Бар  для обслуговування частини нежитлового приміщення (входу 
по підвалу)  за рахунок земель житлової та громадської забудови. 
 

6.13.  (5.13.)  СЛУХАЛИ:  заяву гр. Радзієвського А.М.   про дозвіл на виготовлення проекту щодо 
відведення земельної ділянки зі зміною цільового призначення на «для будівництва 
житлового будинку , господарський будівель і споруд»   для оформлення права власності  на 
земельну  ділянку  площею 0,1000 га  в м.Бар по вул. Цукрового заводу , 25а.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «22» (Бородкін С.О., Вознюк В.В., Гуменюк І.В.,  Досій С.В.,   Залевський 
Ю.Є.,   Каліберда С.С.,    Кальман О.В.,   Любарський В.К.,    Мельник Ю.О.,  Михальчишина 
Т.Р.,   Нікітін С.С., Петрина М.І., Подуфалов В.М.,   Пужаліна Г.В.,     Скорич С.О., Сторожук 
В.В., Теплов  А.А.,  Титаренко І.А., Трачук В.О., Хоменко В.В., Цимбал О.В., Цицюрський А.А.),    
проти-«0» ,  утримались-«1»  (Павлюк І.Ф.)    . Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:  Надати дозвіл  Радзієвському  Андрію Миколайовичу на розробку проекту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки зі зміною цільового призначення на «для 
будівництва житлового будинку , господарський будівель і споруд»  для оформлення права 
власності  на земельну  ділянку  площею 0,1000 га  в м.Бар по вул. Цукрового заводу , 25а.  

 
6.14.  (5.14.)  СЛУХАЛИ: звернення ВФ ПАТ «УКРТЕЛЕКОМ» про зменшення плати за користування 

земельними ділянками на умовах оренди площею 0,3659 га  на майдані Святого Миколая, 20 
та площею 0,1342 га по вул.  Л.Українки, 2 Б в м.Бар  з «12%» до «3%» для розміщення і 
обслуговування підприємства електрозв’язку (землі зв’язку і телекомунікацій ).   
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: відмовити.  
 

6.15.  (5.15.)  Слухали: заяву гр. Мазур І.М. , Катрін Л.В. , Стаднік Л.Т. , Казік О.Р., Гороховської Л.П. про 
дозвіл на виготовлення технічної документації щодо встановлення меж земельної ділянки  по 
вул..  М.Кривоноса , 2  в м.Бар  для будівництва та обслуговування житлового будинку, 
господарських будівель і споруд.    
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл Мазуру І.М. , Катрін Л.В. , Стаднік Л.Т., Казіку О.Р., Гороховській 
Л.П.  на виготовлення  технічної  документації  із  землеустрою  щодо встановлення меж 
земельної ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права на встановлення  
безоплатного  особистого сервітуту на земельну ділянку орієнтовною площею  0,0150 га по 
вул. М.Кривоноса, 2/1  в м.Бар  для обслуговування під’їзду, проходу до багатоквартирного 
житлового будинку за рахунок земель житлової та громадської забудови. 
 

6.16.  (5.16.)  СЛУХАЛИ: звернення гр. Вергелеса О.І. про затвердження звіту про експертну грошову оцінку 
на земельну ділянку площею 0,0031 га по вул. Святого Миколая 7-Є  в м.Бар.  

ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: 
1) Затвердити звіт про експертну грошову оцінку земельної ділянки  
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несільськогосподарського призначення, що знаходиться за адресою: м. Бар, вул. Святого 

Миколая 7-Є  для будівництва та обслуговування будівель торгівлі (обслуговування 

магазину «КАРАВАН»). 

2) Затвердити вартість земельної ділянки в сумі 5834 грн. 00 коп.  (п’ять тисяч вісімсот 

тридцять чотири   грн. 00 коп.) (без урахування ПДВ) на підставі висновку державної 

експертизи землевпорядної  документації від 25 липня 2016р. за №1664. 

3) Продати гр. Вергелесу Олександру Івановичу  земельну ділянку площею 0,0031 га , 

кадастровий номер 0520210100:01:111:0030 за адресою: м.Бар, вул. Святого Миколая 7-

Є  , за 5834 грн. 00 коп.  (п’ять тисяч вісімсот тридцять чотири   грн. 00 коп.) (без 

урахування ПДВ) на підставі висновку державної експертизи землевпорядної  

документації від 25 липня 2016р. за №1664. 

4) Доручити міському голові Цицюрському А.А. укласти від імені ради договір купівлі-

продажу     земельної ділянки площею 0,0031 га, що знаходиться за адресою: м. Бар, вул. 

Святого Миколая 7-Є  зі сплатою 100% вартості земельної ділянки в сумі 5834 грн. 00 

коп.  (п’ять тисяч вісімсот тридцять чотири   грн. 00 коп.)  (без урахування ПДВ) в 

десятиденний термін після нотаріального посвідчення  договору купівлі-продажу. 

5) Розірвати  договір  оренди    землі  між   Барською   міською    радою    та   гр. 

Вергелесом О.І., укладений 08.11.2011р., зареєстрований 26 грудня 2012р. Відділом 

Деркомзему у Барському районі, з подальшими змінами, з моменту набуття права 

власності на земельні ділянку. 

6.17.  (5.17.)  СЛУХАЛИ: заяву Бурмістрової Л.В. про виділення земельної ділянки для облаштування 
паркової зони навпроти житлового будинку № 2 А по  Дорошенка.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: 

1) Відмовити Бурмістровій Л.В. у виділенні земельної ділянки для облаштування 

паркової зони навпроти житлового будинку № 2 А по  Дорошенка. 

2) Передбачити паркову зону для відпочинку по вул. Дорошенка при виготовленні нового 

генерального плану міста. 

3) Бурмістровій Л.В.   надати схему – пропозицію облаштування даної паркової зони.  

  Постійна комісія з питань архітектури, будівництва та житлово-комунального 
господарства  
 

6.18.  (5.19.)  СЛУХАЛИ:  звернення Барського КВУ ВКГ «БАРВОДОКАНАЛ» щодо внесення змін до 
рішення 13 (позачергової сесії) 7 скликання від 29.07.2016р. щодо надання  дозволу 
Барському КВУ ВКГ «БАРВОДОКАНАЛ»  на збір вихідних даних та виготовлення ПКД, 
замінивши замовника ПКД на «Барську міську раду» та доповнивши перелік ПКД таким 
об’єктом будівництва: «Будівництво каналізації по вул..А.Водзяновського в м.Бар Вінницької 
області» .   
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:   
1.Рішення 13 (позачергової сесії) 7 скликання від 29.07.2016р. щодо надання  дозволу 
Барському КВУ ВКГ «БАРВОДОКАНАЛ»  на збір вихідних даних та виготовлення ПКД 
скасувати .  
2.Надати дозвіл Барській міській раді на збір вихідних даних та виготовлення ПКД : 

1)«Будівництво очисних споруд в м.Бар Вінницької області»; 
2)«Будівництво водопостачання та каналізації в житловому масиві за військовою частиною в 

м.Бар Вінницької області»; 
3)«Будівництво каналізації по вул. П.Мельника, Заводська, Шевченка  в м.Бар Вінницької 

області»; 
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4)«Будівництво каналізації по вул. Некрасова, Пушкінська, С.Руданського в м.Бар 
Вінницької області»; 

5)«Будівництво  каналізації по вул. Зарічна в м.Бар Вінницької області»; 
6)«Будівництво каналізації по вул. Б.Хмельницького, Заводська в м.Бар Вінницької області»; 
7)«Будівництво каналізації по вул. Чернишевського, І.Богуна, Наливайка, С.Руданського, 

Залізняка в м.Бар Вінницької області»; 
8)«Будівництво каналізації по вул. Шпаковича в м.Бар Вінницької області»; 
9)«Будівництво водопостачання та  каналізації по вулицях Мазура, Грушевського, 

Делімарського в м.Бар Вінницької області»; 
10) «Будівництво каналізації по вул. А.Водзяновського в м.Бар Вінницької області». 

 
6.19.  (5.20.)  СЛУХАЛИ:  заяву ФОП Дмитрика О.О. щодо облаштування літнього майданчика на 

орендованій земельній ділянці площею 100 кв.м по вул..Соборній, біля районного кінотеатру . 
ВИСТУПИЛИ:  
Депутат Досій С.В. , який повідомив, Дмитрик О.О. не має можливості буди на сесії, тому 
попросив його надати роз’яснення по справі. Тимчасова споруда розміщена давно, має 
неприглядний вигляд , тому вирішили біля дитячого майданчика побудувати щось для 
відпочинку дітей з батьками, щоб закрити стару споруду. Підприємець  визнає , що    
тимчасова споруда встановлена без документів, готовий понести покарання , згоден 
доглядати за дитячим  майданчиком, та контролювати , щоб у збудованій споруді не 
розпивали  алкогольні напої .   
Депутат Бородкін С.О. запропонував підтримати облаштування майданчика, пояснив це тим, 
що там, де продається коньяк, не будуть пиячити алкоголіки. Також звернув увагу депутатів , 
що такі установи вже в нашому місті є і в них відпочивають сім’ї з дітьми.  
Депутат Любарський В.К. про те, що сам був у даній установі декілька раз , йому 
сподобалась тераса і стиль обслуговування і якщо там не буде горілки і дебошів, то все буде 
добре.  Повідомив що раніше голосував - «проти»  , тепер голосуватиме – «за». 
Депутат Вознюк В.В. повідомив, що такі заклади є і других містах , зокрема навів приклад у 
м.Львові. Зауважив , що потрібно чути міського голову, адже за порядок в місті несе саме 
міський голова . Якщо на площадці контроль, то все буде нормально. 
Депутат Трачук В.О. про те , що земемельна ділянка виділялась під комерційну діяльність , в 
даному місці нічим іншим неможливо займатись, потрібно дозволити , внести певні 
обмеження . 
Депутат Залевський Ю.Є. зауважив, що заклад збудований без дозволу , потрібно , щоб 
хтось здійснював контроль . 
Депутат Любарський В.К. запитав щодо законності встановлення даної споруди.  
Голова профільної комісії Нікітін С.С. про те, що давав вже роз’яснення з цього привиду на 
попередній сесії , коли міський голова зачитував листи пожежників щодо порушень пожежних 
норм. На сьогодні він не може сказати, що споруда встановлена законно, але це тимчасова 
споруда, і на неї не поширюється відповідальність як на капітальну будівлю, тому він не знає 
до якої категорії складності її віднести, адже вона тимчасова. Запропонував власнику споруди 
якимось чином  компенсувати свої порушення у вигляді благодійної допомоги.  
Депутат Сторожук В.В.  про те, що про компенсацію не може йти мова, адже ця споруда 
встановлена як для власних потреб , так і для відпочинку громадян.  
Головуючий зауважив, що це не просто літній майданчик, а поряд дитяча площадка і туди 
приходять з дітьми не як у кафе, там не повинно буди спиртного . 
Депутат Титаренко І.А. запропонувала перенести дитячу площадку з цього місці. 
Депутат Петрина М.І. про те, що цього не можна робити. 
Запропонували озвучити пропозицію Хоменка В.В., дозволити облаштування літнього 
майданчика з забороною продажу спиртних напоїв на розлив, дотримуватись порядку нам  
площадці.  
Пропозиція Хоменка В.В. : Розпиття спиртних напоїв по літньому майданчику заборонити. 
Торгівлю здійснювати тільки в приміщенні магазину без розливу. Догляд за дитячою 
площадкою та її утримання покладається на підприємця  , укладається договір про вивезення 
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побутових відходів.  
Пропозиція головуючого: Категорична заборона продажу спиртних напоїв у магазині , 
утримання дитячої площадки. 
 
Голосування за пропозицію Хоменка В.В.   
ГОЛОСУВАЛИ: за – «20» (Бородкін С.О., Вознюк В.В., Гуменюк І.В.,  Досій С.В.,   Залевський 
Ю.Є., Каліберда С.С., Кальман О.В., Любарський В.К., Мельник Ю.О.,  Михальчишина Т.Р.,   
Нікітін С.С., Павлюк І.Ф., Петрина М.І., Пужаліна Г.В.,     Скорич С.О.,  Сторожук В.В.,   Теплов  
А.А.,   Трачук В.О.,   Хоменко В.В.,   Цимбал О.В.),    проти-«1» (Цицюрський А.А.),  
утримались-«2»  ( Подуфалов В.М.,   Титаренко І.А.)    . Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:   
1) Надати дозвіл ФОП Дмитрику Олександру Олександровичу на облаштування літнього 
майданчика площею 100 кв.м по вул..Соборній, біля районного кінотеатру,  на орендованій 
земельній ділянці. 
2) ФОП Дмитрику О.О.:  
- заборонити продаж та розпивання міцних алкогольних напоїв на території даного 
майданчика ;  
- здійснювати продаж алкогольних напоїв тільки в приміщенні магазину з забороною продажу 
на розлив.  
- здійснювати догляд за дитячою площадкою та її утриманням. 
- при здійсненні торгівлі дотримуватися правил торгівлі, санітарних та протипожежних норм, 
техніки безпеки та охорони праці, а також укласти із спеціалізованою організацією, 
уповноваженою на прибирання та вивезення твердих побутових відходів на території м.Бар 
(КП «Бар-благоустрій»), договір про надання послуг з прибирання та вивезення ТПВ. 
 

6.20.  (5.21.)  СЛУХАЛИ:  звернення ОСББ «СТРІЛА-23» про приведення ліфтів до належного стану  в 
будинку №23 по вул..Соборна в м.Бар. 
Пропозиція Петрини М.І. : Доручити комісії з питань Регламенту, забезпечення законності, 
правопорядку, боротьби з корупцією, інформації, найменувань та нагород (голова Павлюк 
І.Ф.) відредагувати рішення відповідно чинного законодавства.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «23»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:   
1) КП «БАРСЬКЕ БУДИНКОУПРАВЛІННЯ» підготувати  проект програми допомоги ОСББ при 

передачі житлових будинків на баланс ОСББ  з урахуванням стану будинків до наступної 

сесії .  

2) Розглянути звернення  ОСББ «СТРІЛА-23» після затвердження програми.   

  Вийшов депутат Павлюк І.Ф.  
Присутні на сесії: –  21 депутат та міський голова, а саме : Бородкін С.О., Вознюк В.В., 
Гуменюк І.В.,  Досій С.В.,    Залевський Ю.Є.,  Каліберда С.С.,  Кальман О.В., 
Любарський В.К.,   Мельник Ю.О.,    Михальчишина Т.Р.,   Нікітін С.С.,   Петрина М.І., 
Подуфалов В.М., Пужаліна Г.В., Скорич С.О., Сторожук В.В. , Теплов  А.А., Титаренко 
І.А., Трачук В.О., Хоменко В.В., Цимбал О.В., Цицюрський А.А.   
Відсутні депутати: Маковецький С.Г.,   Мандрика Т.Ц.,   Мельник А.А., Мельник Г.А.,   
Павлюк І.Ф. 
 

6.21.  (5.22.)  СЛУХАЛИ:  звернення ОСББ «65 ДОБРИХ СУСІДІВ» про передачу багатоквартирного 
будинку № 30 на майдані Святого Миколая м. Бар на баланс об’єднання співвласників даного 
будинку. 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «22»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:   
1)  Передати багатоквартирний житловий будинок № 30  на майдані Святого Миколая м. Бар з 
балансу комунального підприємства «Барське будинкоуправління» на баланс  об’єднання 
співвласників  багатоквартирного будинку «65 ДОБРИХ СУСІДІВ». 
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2) Для приймання-передачі житлового будинку створити комісію у наступному складі: 
Голова комісії: Суконник Ю.М.  – голова ОСББ «65 ДОБРИХ СУСІДІВ»; 
Члени комісії: начальник КП «Барське будинкоуправління» - Терлецький А.П.; 

головний бухгалтер КП «Барське будинкоуправління» - Залевська О.О.; 
члени правління ОСББ «65 ДОБРИХ СУСІДІВ» Васютинський О, Любчич 
О.І., Кириловська В.М.  

3) Комісії визначити технічний стан житлового будинку зі складанням відповідного акту 
приймання-передачі згідно вимог чинного законодавства. 
4) ОСББ «65 ДОБРИХ СУСІДІВ» заключити договіра з обслуговуючими організаціями. 
 

6.22.  (5.23.)  СЛУХАЛИ: Про організацію та проведення конкурсу на право оренди нерухомого майна, що 
належить до комунальної власності  на території міського полігону ТПВ . 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «22»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:   
1) Апарату Барської міської ради вжити вичерпних заходів з організації та проведення 
конкурсу на право оренди строком на 1 рік (в т.ч. виготовлення незалежної (експертної) 
грошової оцінки) щодо наступного об’єкта нерухомого майна комунальної власності 
територіальної громади м. Бар: 
- нежитлове  приміщення гаража площею 65,6 кв.м., що знаходяться на території міського 
полігону ТПВ. 
2) Оголошення про проведення конкурсу на право оренди нерухомого майна, що належить до 
комунальної власності, опублікувати в газеті „Барчани” та оприлюднити на офіційній сторінці 
міської ради в мережі ІНТЕРНЕТ. 
3) Для проведення конкурсу на право оренди зазначеного приміщення створити комісію у 
складі: 
        Голова комісії – заступник міського голови з питань діяльності виконавчих   органів  

влади   Гвоздяр Ю.В. 
       Секретар комісії – спеціаліст І категорії (юрисконсульт) відділу ПСЗ Чубар О.В. 
       Члени комісії:   кер.справами виконавчого комітету Логінова Л.Г. 
                                 начальник ФЕВ-головний бухгалтер Гаджалова М.Ф. 
                                 провідний спеціаліст (економіст) ФЕВ Солодовник Н.А.  
 

6.23.  (5.24.)  СЛУХАЛИ: Про скасування рішення 12 сесії 7 скликання від 14.07.2016р. «Про надання 
дозволу на збір вихідних даних та виготовлення проектно-кошторисної  документації» КП 
«Бар-благоустрій» на  будівництво тротуару по вул. Чернишевського. 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «22»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:  Скасувати до рішення 12 сесії 7 скликання від 14.07.2016р. «Про надання 
дозволу на збір вихідних даних та виготовлення проектно-кошторисної  документації» КП 
«Бар-благоустрій» на  будівництво тротуару по вул. Чернишевського на ділянці від 
перехрестя з вул.Європейською до перехрестя з вул. Дорошенка з правого боку від дороги в 
м.Бар Вінницької області.  
 

6.24.  (5.25.)  СЛУХАЛИ: Про надання дозволу КП «Бар-благоустрій»  на збір вихідних даних та 
виготовлення проектно-кошторисної  документації на  капітальний ремонт тротуару по вул. 
Чернишевського. 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «22»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ:  Надати дозвіл КП «БАР-БЛАГОУСТРІЙ» на збір вихідних даних та виготовлення 
ПКД з капітального ремонту тротуару по вул. Чернишевського на ділянці від перехрестя з 
вул.Європейською до перехрестя з вул. Дорошенка з правого боку від дороги в м.Бар 
Вінницької області. 
 

6.25.  (5.26.)  СЛУХАЛИ: Про поточний ремонт тротуару по вул. Героїв Майдану на ділянці від перехрестя з 
вул..Каштановою до перехрестя з вул. Кармелюка в м.Бар. 
Депутат Подуфалов В.М. запропонував питання зняти з розгляду, так як у рішенні про 
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поточний ремонт даного  тротуару не вказано з чого буде будуватись тротуар.  
Депутат Любарський В.К. : Що дешевше  покриття тротуарною плиткою чи асфальтоване 
покриття?  
Начальник КП «БАР-БЛАГОУСТРІЙ» Залевський О.Є. відповів , що ціна майже однакова, 
плиткове покриття краще в експлуатації.  
ГОЛОСУВАЛИ: за – «22»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: питання зняти з розгляду.   
 

6.26.  (5.27.)  СЛУХАЛИ: Про надання дозволу КП «Бар-благоустрій» на коригування ПКД з реконструкції 
зливового водостоку з вулиць Святого Миколая, Бони Сфорци, Плотинна в м.Бар Вінницької 
області» 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «22»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл КП «Бар-благоустрій» на коригування ПКД з реконструкції 
зливового водостоку з вулиць Святого Миколая, Бони Сфорци, Плотинна в м.Бар Вінницької 
області». 
 

7.  (6.)  СЛУХАЛИ: Про здійснення заходів щодо профілактики та боротьби зі сказом тварин. 
Керуючий справами Логінова Л.Г. повідомила , що в одному з дворів по вулиці Данила Нечая 
було виявлено захворювання на сказ. Це був кіт, який здох. 18 серпня  2016 року працювала  
надзвичайна протиепізоотична комісія при Барській районній адміністрації, за рішенням якої  
двір гр.. Бичко В.В. по вул.. Д.Нечая, 54, населений пункт м.Бар та прилеглі до нього території 
в радіусі 5 км оголошено неблагополучними по сказу тварин, а територію в радіусі 10 км – 
загрозливою зоною згідно плану схеми. Комісією введені карантинні обмеження на двір Бичко 
В.В. по вул. Д.Нечая, 54 та населений пункт м.Бар, затверджено план заходів по ліквідації 
сказу.  Зокрема передбачається для Барської міської ради забезпечення дотримання правил 
утримання собак і котів, зменшення чисельності бродячих собак і котів в населеному пункті та 
на прилеглій території  та зменшення чисельності лисиць на території , прилеглій до міста 
Бар, спільно з Барською районною організацією УТМР та Барським ВП ГУНП у Вінницькій 
області.  
Депутат Петрина М.І.  запитав про стан облаштування притулку для бездомних тварин . 
Начальник КП «БАР-БЛАГОУСТРІЙ» Залевський О.Є. повідомив, що зроблено і що потрібно 
ще зробити по притулку для тварин , потрібні кошти для продовження ремонтних робіт 
приміщення.  
Депутат Петрина   М.І . запропонував виділити  КП «БАР-БЛАГОУСТРІЙ» кошти в сумі 40 
тис.грн. на поточний ремонт та облаштування приміщення муніципального притулку для 
тварин. 
ГОЛОСУВАЛИ: за – «22»; проти-«0»; утрималось-«0». Рішення прийнято. 
ВИРІШИЛИ: 
1) КП «БАР-БЛАГОУСТРІЙ»  спільно з Барською районною організацією УТМР, Барським ВП 
ГУНП у Вінницькій області  вжити дієвих заходів щодо зниження чисельності лисиць на 
території, прилеглій до м. Бар, а також бродячих собак та котів у населеному пункті та на 
прилеглій території. 
2) КП «БАР-БЛАГОУСТРІЙ» сприяти спеціалістам ветеринарної медицини в проведенні 

профілактичних та оздоровчих заходів на території м.Бар. 
3)Внести зміни до міського бюджетуна 2016рік, а саме: Збільшити видатки загального фонду 
за рахунок додаткових надходжень станом на 01.08.2016 року по КФК 100203 «Благоустрій 
міст, сіл, селищ» КЕКВ 2610 «Субсидії та поточні трансферти підприємствам (установам, 
організаціям)» в сумі 40 000 грн. на поточний ремонт та облаштування приміщення 
муніципального притулку для тварин. 
 

8.  (7.)  Різне.  
Житель міста Бар, ФОП Маніта Олексій  повідомив, що ринок в центрі міста Бар 
користується земельною ділянкою на підставі державного акту, виданого травня 1998 року. Як 
з’ясувалось колгоспний ринок  використовує державний акт реорганізованої юридичної особи, 
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тобто в 1999 році колгоспний ринок було ліквідовано.  У нього є підтвердження цього факту, 
надані йому різними державними органами. Згідно закону юридична особа при реорганізації 
повинна виготовити пакет документів на переоформлення земельної ділянки. Однак 
колгоспний ринок цього не зробив , чим втратив право на користування земельною ділянкою. 
В 2009 році дана структура створила підрозділ без права юридичної особи , використавши 
при цьому повну назву реорганізованої юридичної особи.  На сьогоднішній день фактичний 
землекористувач немає юридичних підстав користуватись цією земельною ділянкою.   Є 
відповідь з прокуратури, що земельна ділянка немає кадастрового номеру.  Земельна ділянка 
нікому не належить , не перебуває в користуванні , тобто колгоспний ринок ніякого 
відношення до даної земельної ділянки немає, відповідно кошти, що збирають з підприємців, 
збираються з порушенням закону. Чайка отримує кошти в розмірі 1 млн. 400 тис.грн. , а згідно 
договорів оренди він отримує 120 тис. грн., тобто 1млн.100 тис.грн. приховується, а це кошти, 
які б мали йти в бюджет.  Звернувся до депутатів та міського голови з проханням: ніяких 
рішень по земельній ділянці по вул..Галицьких вояків , 2/1 не приймати .  Запропонував 
міській раді зайнятись цим питанням. Він готовий надати всі документи , що є у нього в 
наявності.  
Депутат Кальман О.В. про те, що це приклад,  коли міська рада влізла в халепу, до цього 
Чайка платив кожний рік 200 тис.грн. Після судової тяганини та виграшу процесу  – не сплачує 
нічого.  Це приклад то, що депутати повинні рішення приймати виважено, грамотно і якщо 
починати судовий  процес , то потрібно змірювати сили.  
Депутат Петрина М.І. сказав, що це неправда , і щоб не влада Януковича, то Чайка би 
сплачував би податки.  
Депутат Любарський В.К. запитав : У якому стані розробка генерального плану міста ?   
Головуючий про те, що робота у цьому напрямку  ведеться .  
  

Головуючий  повідомив , що порядок денний вичерпаний, запитав щодо пропозицій та зауважень до 
порядку денного сесії.  
Пропозицій та зауважень не надійшло.  
Головуючий закрив пленарне засідання 15 сесії Барської міської ради 7 скликання.  
 
Звучить Гімн України . 

 
Головуючий  
 
Секретар сесії  
 
Секретар міської ради   
 

А.А.Цицюрський 
                                                                                                
Ю.О.Мельник  
 
В.М.Подуфалов 

                                                                                              


